
 

 
 

 

Zápis z  jednání kontrolní komise VOS 
dne 9. ledna 2013 

 
 
 
Přítomni: RNDr. L. Bauer, CSc., Ing. J. Luňáček, PhD. MBa., PhDr. B. Voženílek 
 
 
 
1. Kontrola zápisu ze dne 27. listopadu 2012. 
 
 

KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 27.11.2012.  
KK konstatovala, že se díky opakovaným intervencím podařilo vyřešit problémy s členskými 
příspěvky a evidenčními listy ve většině ZO. ZO 1171, která již přislíbila nápravu, bude znovu 
upomenuta. Co se týká ZO 6300, je pozastavení registrace zřejrně jediným možným řešením. 

 
 
 
2. Projednání zápisu z výboru VOS ze dne 10. prosince 2012.  

 
 
RNDr. Bauer informoval o schůzce s vedením ČMOS PŠ a následujícím jednání výboru VOS 
dne 10.12.2012, kterého se zúčastnil. KK vzala na vědomí zápisy z těchto jednání a 
konstatovala, že navržené sdružení do „Odborové asociace školství“ je velmi rozumným 
krokem v souladu s bodem 2.2 usnesení XX. sjezdu VOS.  
 
 
 

3. KŠV Brno. 
 
 
RNDr. Bauer informoval o jednání XXXI. valné hromady KŠV konané dne 17.12.2012. 
Důležitým bodem jednání valné hromady byla zejména aktuální situace v závěrečné fázi 
realizace půdní vestavby. KK považuje za potřebné vyhodnotit ekonomický dopad ponechání 
jednoho bytu pro potřeby společníků vzhledem k tomu, že původní kalkulace počítala 
s pronájmem devíti bytů. 
 
 
 
 



4. Kontrola hospodaření s hmotným majetkem VOS. 
 
 

Dle plánovaného harmonogramu provedla KK inventuru majetku a revizi dokumentů 
souvisejících se zařazením majetku. Neshledala přitom rozdíly mezi evidencí a skutečným 
stavem.  
 
 
 

5. Kontrola účetních dokladů. 
 
 

KK provedla kontrolu účetního deníku, hlavní knihy a dokladů, na základě kterých bylo 
účtováno, a neshledala závady. KK konstatuje, že účetnictví je v současné době vedeno 
přehledným způsobem. 
 
 
 

6. Rozpočet na rok 2013. 
 
 
Rozpočet na rok 2013 je navržen obdobně jako v předchozím roce, odpovídá potřebám 
řádného fungování svazu. KK doporučí Výroční konferenci jeho schválení.  
 
 
 

7. Příprava Výroční konference VOS. 
 
 
KK se zabývala přípravou své zprávy pro Výroční konferenci VOS. V této souvislosti se 
rovněž zabývala plněním jednotlivých bodů usnesení XX. sjezdu VOS. Připravené teze budou 
dopracovány do podoby definitivního znění zprávy na základě materiálů pro Výroční 
konferenci předložených výborem VOS. 
 
 
 

8. Různé. 
 
 

• Ing. Luňáček informoval o jednání Revizní komise MSDU OS dne 7.1.2013.  
• Termín příštího zasedání KK bude stanoven dle aktuální situace při přípravě materiálů pro 

Výroční konferenci VOS. 
 
 

 
V Praze 9.1.2013                                 Za správnost: Dr. Bauer 
 
 
 
 
 
 
 
 


